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Datum: 10 januari 2024 
Onderwerp: problemen rond grote evenementen in Borger-Odoorn 
 
Toelichting 
In de edities van 4 en 5 januari 2024 van Dagblad van het Noorden 
wordt in een drietal artikelen aandacht besteed aan ernstige 
ongeregeldheden die plaatsgevonden hebben tijdens eerdere (ook 
recente) edities van het Mega Piraten Festival en Tukker FM. Als kern 
ging het daarbij om het gebruik van structureel excessief geweld door 
de beveiligingsorganisatie, bij herhaling geconstateerd door politie-
agenten en toezichthouders van de gemeente Borger-Odoorn. 
Tijdens het Tukker FM Festival van 16 september 2023 is uit 
overwegingen van de-escalatie en veiligheid zelfs besloten agenten 
terug te trekken van het evenemententerrein. Dit zonder dat 
beveiliging werd geboden aan bezoekers tegen aanwending van 
buitensporig geweld. GroenLinks en Gemeentebelangen zijn onthutst 
over het totaalbeeld dat uit e.e.a. naar voren komt. 
 
Vragen 

• Is naar het oordeel van de portefeuillehouder überhaupt wel 
ruimte voor organisatie van evenementen van deze omvang in 
onze gemeente; dit gezien herhaalde problemen hieromtrent in 
het nabije verleden en sowieso in relatie tot de schaalgrootte 
van onze gemeente en de mogelijkheden tot inzet van 
voldoende politie. 

• Ziet de portefeuillehouder los van het voorgaande - waar bij 
beide genoemde evenementen sprake is van hetzelfde 
beveiligingsbedrijf -,aanleiding om geen vergunning meer te 
verlenen voor grootschalige evenementen als deze waarbij 
gebruik wordt gemaakt van de diensten van dit 
beveiligingsbedrijf? Dit mede tegen de achtergrond van het 
gering lijkende lerend vermogen van de festivalorganisatie zelf. 



• Bestaat überhaupt in het traject van vergunningverlening zicht 
op de vraag of een beveiligingsbedrijf voldoet aan de vereiste 
kwaliteitseisen en keurmerken? 

• Vindt in het voortraject van een evenement ruim tevoren 
overleg plaats tussen politie en de organisatie (m.i.v. het door 
de organisatie ingeschakelde beveiligingsbedrijf)? 

• Wat is in algemene zin de visie van politiezijde omtrent 
toekomstige vergunningverlening voor evenementen van deze 
omvang? Dit met name tegen de achtergrond van de naar het 
zich laat aanzien blijvend relatief beperkte mogelijkheid tot 
inzet van politiefunctionarissen. 

• Wordt überhaupt alvorens vergunning wordt verleend maar ook 
tijdens in de totale voorbereiding van evenementen in 
voldoende mate rekening gehouden met opmerkingen en 
kritische kanttekeningen van politiezijde? 

• Is de portefeuillehouder het met vraagstellers eens dat 
beantwoording van voornoemde vragen gezien de ernst van de 
geconstateerde misstanden niet kan wachten tot een totale 
evaluatie van het evenementenbeleid in Borger-Odoorn? 

• Waarom heeft de portefeuillehouder gezien de ernst van de 
situatie rond onder andere het laatste Tukker FM Festival zoals 
die nu blijkt, geen aanleiding gevonden in ieder geval de 
fractievoorzitters zo niet de gehele raad te informeren en 
consulteren omtrent dit al? 

• Heeft er trouwens een evaluatie plaatsgevonden van 
bijvoorbeeld het Tukker FM evenement in samenspraak tussen 
alle betrokken partijen teneinde daaruit lessen naar de 
toekomst toe te kunnen trekken. Dit geldt meer in het bijzonder 
ook t.a.v. de uiteindelijke regievoering. 

• Gezien het feit dat zich bij het Tukker FM evenement met name 
misstanden lijken te hebben voorgedaan binnen buiten het 
zicht geplaatste zgn. afkoelingsruimtes: wordt voortaan in de 
vereisten, gesteld in de vergunningen voor evenementen, 
opgenomen dat deze ruimtes van camera’s voorzien dienen te 
zijn? 
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